

《单词百科:perfusion是什么意思?perfusion怎么发音?perfusion的解释和用法》

英语单词perfusion是什么意思?perfusion怎么读?perfusion怎么发音?简答网为您整理了perfusion的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



perfusion怎么读

perfusion的读音:[p ə 'fju: ʒ ə n]

perfusion的意思

1、n.灌注, 充满;

perfusion的双语例句

1、Myocardial perfusion scintigraphy provides complementary data for assessing ischemic burden.

心肌灌注闪烁照相术对缺血程度估计提供辅助资料.

2、Clinical value, cost-effectiveness, and safety of myocardial perfusion scintigraphy : a position statement.

心肌灌注显像的临床价值, 成本收益和安全性评价.

3、Adequate tissue perfusion seems to be more important than the oxygen-carrying capacity of the blood.

足够的组织灌注似乎比血液的携氧能力更重要.

4、Additionally , patients may have decreases in cardiac output and cerebral perfusion pressures.

病人也容易有心输出量减少,脑组织灌注压降低.

5、Conclusion: Perfusion with heparin can prevent salursis depositing in urinary catheter.

结论: 肝素灌注后有阻止尿路留管表面盐沉积作用.

6、In a perfusion chamber the creams were applied to excised human skin.

在一灌注室,药膏被涂抹于新鲜的离体人类皮肤.

7、Myocardial contrast echocardiography (MCE) is a new technology of diagnosing myocardial microcirculation perfusion.

心肌声学 造影 是诊断微循环水平心肌灌注的新技术.

8、Maintain normal cerebral perfusion pressure by avoiding hypotension and cerebral retraction.

维持正常脑灌注压.

9、Fibroblast growth factor spatial loading was significantly reduced with intact coronary perfusion.

完整的冠状动脉灌注后成纤维细胞生长因子在心脏内的沉积显著减少.

10、Conclusion: Indomethacin decreased cell damage and improved perfusion in elevated intracompartment pressure.

结论: 当筋膜室内压力增加时, 咧噪美辛减轻细胞损伤, 增加灌注.

11、Background Microvascular perfusion is often impaired after primary percutaneous coronary intervention (PCI) .

在首次经皮冠脉介入后 微血管 灌注通常是受损的.

12、The effect of pulsatile perfusion seems more significant than traditional CRP.

搏动灌注的效果更为显著.

13、Diameter-transformed perfusion piling is a kind of new technics.

变径灌注柱是一种新的制极方法.

14、Causes of syncope include any process that transiently reduces cerebral perfusion.

晕厥的原因包括任何可以暂时性减少脑灌注的病变.

15、Methods: To transform the irregular wax perfusion-path into net work-shaped wax path.

方法: 改不规则蜡注道为网络 状 蜡注道.

以上是简答网为您整理的perfusion怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于perfusion

的用法、perfusion的释义、p

erfusion的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/perfusion>